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Řeším, co je třeba

ROZHOVOR�S�LÍDREM

n	Zvýšení příspěvku za narozené dítě  
z 1.000,- Kč na 5.000,- Kč.
n	Pokračovali jsme v rekonstrukcích  
bytových domů.
n	Rekonstrukce a modernizace škol-
ských budov.
n	Rekonstrukce ulice Za Kovárnou  
v Sadech, rekonstrukce kanalizace a komu-
nikace ulice Před Branou v Jarošově, re-
konstrukce ulic Příkrá a Radovy v Míkovi-
cích, rekonstrukce ulic Růžová, Prostřední 
a Mlýnská.
n	Revitalizace sídliště 28. října.
n	Revitalizace zeleně a rekonstrukce 
parkovišť na sídlišti Štěpnice.
n	Vybudovali jsme parkoviště a odpo-
činkovou zónu před hřbitovem v Mařati-
cích.

n	V rámci zvýšení biodiverzity a zadrže-
ní vody v krajině jsme vybudovali biokori-
dory v katastru Mařatic a Jarošova.
n	Provedení restaurátorských prací  
a oprav významných hrobů a hrobek na 
pohřebišti v Mařaticích.
n	Pokračovali jsme v restaurování  
památných soch a křížů.
n	Podpořili jsme zrestaurování varhan  
v kostele v Mařaticích.
n	Uherské Hradiště je lídrem v odpa-
dovém hospodářství, umísťuje se na čel-
ních místech v třídění odpadu v krajské 
soutěži O keramickou popelnici a v rámci 
celostátní soutěže O křišťálovou popelnici. 
V rámci zlepšování v této oblasti byla pro-
vedena modernizace kontejnerových stání, 
rozšíření sběrných míst o nádoby na kov, 
na sběr oleje a tuku z domácností.

n	Podpořili jsme sdílení kol ve městě.
n	Výstavba a modernizace zastávek 
MHD.
n	Obnova dětských hřišť v ulicích Na 
Hraničkách v Mařaticích a Zahradní ve 
Štěpnicích, v ulici Padělky ve Véskách, na 
sídlišti Hliník, v Kunovském lese a v Ja-
rošově Na Návsi, v Míkovicích, v ul. Na 
Rybníku, ve Staré Tenici, na ulici Sadová 
a v dalších částech, vybudování nových  
workoutových hřišť.
n	Zprovoznění Portálu občana a jeho 
zlepšování.
n	Podpořili jsme fungování coworkin-
gového centra HUB 123.
n	Co dále chceme prosazovat? Podí-
vejte se na naše PRIORITY PRO HRA-
DIŠTĚ!

Představení lídra:
Jmenuji�se�Čestmír�Bouda�a�je�mi�60�let.�Na�Slovácko�jsem�se�přiženil�v�roce�1987,�k�nám�do�
Uherského�Hradiště,�kde�v�místní�části�Sady�žijeme�doteď.�Tady�jsme�vychovali�naše�dvě�do-
spělé�dcery.�Od�90.�let�jsem�začal�pracovat�jako�certifikovaný�manažer�kvality.�V�roce�2000,�za�
působení�duchovního�správce�Josefa�Bršlici,�jsem�se�zapojil�do�dění�ve�farnosti�a�začal�jsem�se�
věnovat�manuálním�a�technickým�pracím.�Bylo�potřeba�kostel�napojit�na�kanalizaci,�opravit�
statiku�a�střechu,�snížit�vlhkost.�A�od�té�doby�pomáhám�řešit,�co�je�třeba.
Spolupráce�s�farností�a�se�společenstvím�mě�naplňuje.�I�proto�jsem�se�stal�členem�ekono-
mické�farní�rady�a�již�více�než�20�let�spolupracuji�s�Charitou.�Srdeční�záležitostí�je�pro�mě�
Tříkrálová�sbírka.�Když�jsme�začínali,�byli�jsme�pouze�dva.�Nyní�chodíme�úplně�automaticky,�
je�nás�5�až�6�skupinek�a�chodí�i�mnoho�dětí.�V�roce�2018�jsem�se�zapojil�do�tvorby�volební-
ho�programu�KDU-ČSL�a�také�jsem�kandidoval.�Ve�volbách�jsem�získal�důvěru�občanů,�stal�
jsem�se�zastupitelem�města�a�zastupitelé�mě�pak�zvolili�místostarostou.�Mými�resorty�jsou 
majetek�města�a�s�tím�spojené�životní�prostředí,�informatika�a�sociální�oblast.

Zájmy:
V�naší�rodině�je�myslivost�rodinnou�záležitostí�a�dědí�se�z�pokolení�na�pokolení.�V�dětství�
mě�moc�nezajímala,�později�jsem�se�rozhodl,�že�si�udělám�myslivecké�zkoušky,�a�stal�jsem�
se�členem�Mysliveckého�sdružení�Korábek.�Přírodu�mám�rád,�chodím�tam�načerpat�ener-
gii.�Myslivost�je�pro�mě�důležitá�i�kvůli�přátelstvím,�která�mám�s�dalšími�myslivci.�Kromě�
celoročních�prací�v�přírodě�se�angažuji�i�jako�kronikář�našeho�sdružení.

Politické začátky:
Své�první�zkušenosti�s�komunální�politikou�jsem�získával�v�místní�komisi�v�Sadech.�Něko-
lik�let�jsem�byl�jejím�místopředsedou�a�právě�tady�jsem�se�učil�řešit�problémy�občanů� 
a�vyjednávat�s�dalšími�politiky.
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VOLEBNÍ�PROGRAM

Priority pro Hradiště
Víme všichni, že Hradiště je boží, ale do dokonalosti ještě něco chybí. 
Projděte si naše priority, kterým se chceme věnovat.

Rodina a bydlení
n	Výstavba nových bytů ve střešních 
nástavbách a půdních vestavbách na 
vhodných městských bytových domech.
n	Zvýšení počtu malometrážních bytů 
při rekonstrukcích bytových domů v ma-
jetku města.
n	Podpora budování technické infra-
struktury, která umožní další individuál-
ní nebo družstevní bytovou výstavbu.

Sociální oblast
n	Síť sociálních služeb pro občany, 
která bude funkční, udržitelná a schopná 
rozvoje směrem k novým výzvám.
n	Rostoucí finanční podpora této sítě.
n	Podpora zapojení rodinných pří-
slušníků a dobrovolníků do řešení nepří-
znivých a tíživých situací našich občanů.

Životní prostředí
n	Zpříjemnění prostředí ve městě – 
nové vodní prvky, obnova kašen, řádná 
údržba a ochrana zeleně.
n	Zlepšení čistoty města – vybudování 
podzemních kontejnerů v lokalitách, kde 
je to vhodné.
n	Vybudování  zelených střech na ob-
jektech, kde je to vhodné (například na 
střeše ZŠ Za Alejí, kde je nutná rekon-
strukce).
n	Vybudování dalších biokoridorů ve 
vhodných lokalitách v okolí města a po-
kračování ve výsadbě nových stromů.

Doprava
n	Zlepšení dostupnosti MHD.
n	Integrace systému MHD s příměst-
skou dopravou Zlínského kraje.

n	Postupné navýšení parkovacích ka-
pacit na sídlištích  Štěpnice a Východ.

n	Zavádění dopravně bezpečnostních 
opatření.

n	Napojení Průmyslové ulice na I/50.

Chytré město
n	Další vhodné zjednodušení komu-
nikace občanů s úřady.

n	Rozvoj Portálu občana.

n	Rozšíření používání elektronické 
identity.

n	Rozšíření možnosti platby platební 
kartou v parkovacích automatech. 

n	Zřízení „karty Hradišťáka“. Bu-
deme činit takové kroky, aby „karta 
Hradišťáka“ motivovala spoluobčany k 
přihlášení trvalého pobytu v Uherském 
Hradišti.

Místní části města
n	Dokončení rekonstrukce chodníku 
podél ulice Solná cesta a rekonstrukce 
ulice Za Dědinou v Sadech.

n	Vybudování stezky pro pěší a cyklis-
ty mezi Sady a sídlištěm Východ. 

n	Rekonstrukce ulic Na Svárově a Za 
Humny v Jarošově.

n	Rekonstrukce páteřní komunikace 
ve Véskách.

n	Revitalizace ulice Hlavní v Míkovi-
cích a další potřebné projekty.

Energetika
n	Takový způsob modernizace teplár-
ny, který zajistí přijatelné ceny tepla a ne-
bude škodit životnímu prostředí.

n	Budování fotovoltaických elektráren 
na k tomuto účelu vhodných městských 
budovách. 

Podnikání
n	Podpora činností v oblasti cestovní-
ho ruchu, služeb a tradičních rukoděl-
ných výrobců. 
n	Spolupráce a podpora Regionu Slo-
vácko při provozování Městského infor-
mačního centra a Informačního centra 
mládeže.
n	Podpora činnosti coworkingového 
centra HUB123.

Kultura a školství
n	Finanční podpora činnosti spolků  
v oblasti kultury a volnočasových aktivit.
n	Rekonstrukce školního hřiště při ZŠ 
TGM v Mařaticích.
n	Pokračování postupné modernizace 
učeben v základních mateřských školách.
n	Zavedení příspěvku na stravování 
dětí ZŠ.

Sport
n	Efektivní řešení nevyhovujícího sta-
vu zimního stadionu.

n	Podpora sportovních organizací  
a rozvoj jejich činností.

n	Postupné budování sportovišť, ote-
vřených široké veřejnosti.

n	Postupné rozšíření cyklostezek.

n	Vestavba jižní tribuny na městském 
fotbalovém stadionu s cílem vytvořit dů-
stojné zázemí pro mládežnický fotbal.

n	Vytvoření vyhovujícího sociálního 
zázemí na fotbalovém hřišti v Sadech.
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FRANTIŠEK
ROCHOVANSKÝ
 
Jmenuji� se� František�
Rochovanský,� je� mi� 59�
let,� jsem� ženatý,� mám�
dva� dospělé� syny� a� šest�
vnoučat.
Od� narození� žiji� v� Uher-
ském�Hradišti,�s�výjimkou�
dvouletého� období,� kdy�
jsem� pracoval� v� Praze.�
Po� maturitě� na� zdejším�

gymnáziu� jsem� vystudoval� obor� Systémové� inženýr-
ství�v�ekonomice�na�Ekonomické�fakultě�Vysoké�školy�
báňské�v�Ostravě.�Po�vojně�jsem�pracoval�jako�progra-
mátor�analytik�v�Mesitu.�V�devadesátých�letech�jsem�
osm�let�působil�jako�tajemník�Městského�úřadu�v�Uher-
ském�Hradišti,�po�roce�2000�jsem�pracoval�na�Krajském�
úřadě�Zlínského�kraje�a�ministerstvu�dopravy.�V�roce�
2005�jsem�se�rozhodl�opustit�dráhu�úředníka�a�odešel�
jsem� do� soukromé� sféry.� Stal� jsem� se� ředitelem� ob-
chodního�centra�Centro�Zlín,�kde�působím�dodnes.

Od�malička� jsem�trávil�téměř�veškerý�volný�čas�spor-
tem.�Hrával�jsem�fotbal�a�basketbal,�jezdil�na�kole,�lyžo-
val.�V�době�studia�na�gymnáziu�jsem�se�začal�věnovat�
také�folkloru,�takže�jsem�měl�příležitost�prožít�mnoho�
nezapomenutelných�chvil�jako�tanečník�s�Hradišťanem�
a�později�s�Cimbálovou�muzikou�Jaroslava�Čecha.�Více�
než�40�let�se�věnuji�zpěvu,�především�s�uherskohradi-
šťským�chrámovým�sborem.

Protože�mi�dění�okolo�nás�nebylo�nikdy�lhostejné,�při-
jal� jsem�před� lety�nabídku�kandidovat�do�městského�
zastupitelstva.�A�tak�se�stalo,�že�jsem�již�druhé�volební�
období�členem�zastupitelstva�a�také�radním.�Zde�mám�
možnost�využívat�svoje�bohaté�zkušenosti�nejen�z�ve-
řejné�správy,�ale�také�z�komerčního�prostředí.
Hradiště� je� město� bohaté� nejen� svými� tradicemi,�ale�
také� lidmi,� kteří� v� něm� žijí� a� jsou� aktivní� v� řadě� spo-
lečenských a� kulturních� institucí,� sportovních� klubů�
nebo� třeba� uskupení� zaměřených� na� ochranu� život-
ního�prostředí�či�pomoc�lidem�v�nouzi.�Podpora�jejich�
činnosti�je�jedním�z�důležitých�úkolů�samosprávy,�ob-
zvláště�v�současné�tíživé�situaci.�

Velmi�pečlivě�bude�potřeba�zvažovat,�které�investiční�
záměry� a� v� jakém� rozsahu� se� budou� realizovat,� aby�
byly� opravdovým� přínosem� pro� život� občanů� města�
a�nestaly�se�cestou�do�dluhové�pasti.�To�se�doposud�
dařilo,�o�čemž�opakovaně�svědčí�vysoké�ratingové�hod-
nocení�hospodaření�města.

Motto: Vždy je správný čas udělat to, co je správné.

JANA TRUBAČÍKOVÁ

Jmenuji�se�Jana�Trubačí-
ková,� je� mi� 38� let,� jsem�
vdaná� a� celý� život� žiji�
v�Uherském�Hradišti.

Jsem� absolventkou� ta-
neční� konzervatoře�
Duncan� centre� v� Praze�
a�JAMU�v�Brně.�Od�roku�
2006� učím� tanec� na� Zá-
kladní� umělecké� škole�

v� Uherském� Hradišti.� Jako� autorka� a� choreografka�
jsem�se�podílela�na�několika�úspěšných�celovečerních�
tanečních� projektech� –� Špalíček,� Broučci,� Svěcení�
jara�nebo�letos�na�jaře�nově�uvedené�dětské�baletní�
představení� Louskáček.� Právě� práce� s� dětmi� nejen�
v� rámci� tanečního� vzdělávání� je� mým� celoživotním�
posláním.

Už� od� mládí,� kdy� jsem� tancovala� v� Hradišťánku� 
a� později� Hradišťanu,� jsem� měla� blízko� k� folkloru.�
V�roce�2002�jsem�založila�folklorní�soubor�Míkovjan,�
který� vedu� jako� umělecká� vedoucí� už� 20.� rokem.�
V�loňském�roce�jsme�se�navíc�společně�s�mojí�sest-
rou� vrhly� do� provozování� komunitní� kavárny� Café�
Colejní,�kde�se�snažíme�vytvářet�zajímavé�prostředí,�
programy�a�projekty�pro�maminky�s�dětmi,�mládež�
a� seniory.� Podílím� se� také� například� na� folklorním�
programu�Slováckého�léta.

Mým�dlouholetým�snem�je�zviditelňovat�mladé�tvůrce�
a�umělce�z�našeho�krásného�města�a�pomáhat�jim�se�
realizovat�a�některým�třeba�i�dodávat�motivaci�se�do�
Uherského�Hradiště�vracet�pro�studiích.�Tento�sen�se�
snažím� si� plnit� prostřednictvím� umělecké� platformy�
Artem,� jejímž� hlavním� cílem� je� právě� podpora� mla-
dých�umělců.

Od�roku�2014�pracuji�v�Kulturní�komisi�města�Uherské�
Hradiště,� kde� jsem� měla� možnost� blíže� se� seznámit�
s�fungováním�podpory�kultury�ve�městě.�V�dalším�ob-
dobí�bych�se�chtěla�věnovat�právě�kultuře�a�školství,�
což� jsou�oblasti,�ve�kterých�se�dlouhodobě�pohybuji�
jak�v�rámci�mé�práce�s�dětmi�na�ZUŠce,�tak�ve�svých�
dalších� aktivitách.� Chtěla� bych� se� věnovat� například�
problematice� kulturních� neziskových� organizací,�
kroužků�a�vzdělávání�dětí,�a�zejména�nastavení�trans-
parentního�systému�jejich�podpory�ze�strany�města.�
Uherské�Hradiště� je�opravdovým�kulturním�centrem�
Zlínského�kraje�a�je�na�nás,�abychom�si�tuto�pozici�udr-
želi�a�dále�ji�rozvíjeli.

Motto: Všechno jde, když se chce.
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ONDŘEJ MRÁZ
 
Jmenuji� se� Ondřej� Mráz�
a� nyní� vstupuji� do� tře-
tího� ročníku� v� oboru�
Politologie� /� Politická�
komunikace� a� politický�
marketing� na� Filozofic-
ké�fakultě�Univerzity�Pa-
lackého�v�Olomouci,�kam�
jsem� zamířil� po� studiu�
zdejšího�gymnázia.

Vždy�jsem�se�zajímal�o�veřejné�dění,�které�jsem�měl�
potřebu�nejen�sledovat�a�vyjadřovat�se�k�němu,�ale�
postupem�času�se�na�něm�také�podílet.�Svůj�volný�čas�
rád�trávím�s�přáteli�a�rodinou.�Rád�sportuji,�například�
rekreačně�běhám�a�hraji�florbal.�Od�svých�třinácti�let�
se� také� zajímám� o� genealogii.� Jsem� velkým� fanouš-
kem�detektivek�Agathy�Christie�s�Herculem�Poirotem,�
stejně�jako�skvělých�her�Divadla�Járy�Cimrmana.

Co� se� politických� aktivit� týče,� poslední� čtyři� roky�
se� snažím� angažovat� v� komunální� politice� v� našem�
městě,� jednak� v� rámci� místní� komise� Mařatice,� ale�
zejména� na� úrovni� naší� místní� organizace� KDU-ČSL,�
kde�posledního�dva�a�půl�roku�zastávám�funkci�mís-
topředsedy.�Vždy�jsem�se�také�snažil�podporovat�ob-
čanskou�angažovanost,�zapojovat�se�v�různých�kam-
paních�a�zvyšovat�u�lidí�povědomí�o�politice.�Nejraději�
vzpomínám�na�senátní�kampaň�Josefa�Bazaly.

Do�letošních�komunálních�voleb�jdu�s�odhodláním�po-
dílet� se� na� co� nejlepším� výsledku� pro� KDU-ČSL.� Kan-
didaturu� totiž� beru� jako� týmovou� věc� a� jsem� rád,�
že� můžu� být� na� kandidátce� s� kvalitními� lidmi,� kteří�
navzájem� respektují� své� názory.� Věřím,� že� náš� hlas�
bude�na�radnici�slyšet�a�že�za�čtyři�roky�můžeme�řadu�
potřebných�věcí�prosadit�či�posunout�dál.�Řekl�bych�
o�sobě,�že�jsem�ve�všem,�co�dělám,�pracovitý�a�svě-
domitý.�Takto�bych�přistupoval�i�k�případnému�zisku�
mandátu.�Přináším�pohled�mladého�člověka,�kterému�
na�Hradišti�záleží�a�chce�zde�v�budoucnu�určitě�zůstat.

Není� mi� lhostejná� dostupnost� bydlení,� resp.� jeho� fi-
nanční�nedostupnost�pro�mladé�rodiny.�Vnímám�též�
problémy,�které�s�sebou�přináší�změna�klimatu,�a�tak�
bych�rád�prosazoval�zachování�i�výsadbu�zeleně�tam,�
kde�je�to�možné.�Jsem�také�zastáncem�různých�vod-
ních� prvků� i� instalací� zelených� střech� na� veřejných�
budovách,�což�jsou�věci,�které�jistě�povedou�ke�zpří-
jemnění�života�ve�městě.

Motto: Být realistou, ale vždy se snažit střežit si 
své ideály.

VLADIMÍR KAŠKA
 
Jmenuji�se�Vladimír�Kaška,�
je�mi�52�let,�jsem�ženatý�
a� máme� dvě� děti.� Jsem�
rodilý� Hradišťák,� dětství�
a�mládí�až�do�vojny�jsem�
prožil� ve� Staré� Tenici� 
a� nyní� už� třináctým� ro-
kem� bydlíme� v� Mařati-
cích� na� sídlišti� Východ.�
I� když� jsem� se� vyučil� 
v� Mesitu� v� elektronic-

kém� oboru,� dlouho� jsem� v� něm� nevydržel.� Protože�
jsem�ještě�před�rokem�1989�vedl�tehdy�nelegální�sku-
pinky� mladých,� začal� jsem� se� pedagogické� práci� vě-
novat�na�plný�úvazek.�Při�tom�jsem�si�také�postupně�
doplňoval�potřebné�vzdělání.�Nadšení�pro�práci�s�mla-
dými,�kterých�si�nikdo�moc�nevšímal,�mě�zavedlo�do�
různých�měst�v�naší�republice�a�v�Hradišti�jsem�opět�
zakotvil� po� patnácti� letech� kočovného� života,� kdy�
jsem�maličko�pozměnil�obor.�Na�práci�volnočasového�
pedagoga� jsem� navázal� prací� sociálního� pracovníka� 
a�posléze�jsem�se�stal�vedoucím�celého�oddělení�soci-
álních�služeb,�zaměřených�na�pomoc�lidem,�kteří�mají�
problém� se� závislostí,� ať� už� vlastní,� nebo� někoho� ze�
svých�blízkých.

Koníčkem,�který�asi�nejvíc�ovlivnil�můj�život,�byly�hory�
a�lezení.�Ani�v�jednom�jsem�nijak�významně�nevynikal,�
ale�snažil� jsem�se�to,�co�umím,�využít� i�ve�své�práci.�
Děcka,�poflakující�se�po�sídlištích,�jsme�s�podobně�uva-
žujícími� kamarády� brávali� do� skal,� stál� jsem� u� zrodu�
několika� lezeckých� stěn� ve� volnočasových� centrech�
pro�děti�a�mládež,�s�těmi�staršími�jsme�se�prokopávali�
blátem� jeskyní� Moravského� krasu.� Díky� tomu� dokáži�
ocenit�všechny�nadšence,�kteří�se�v�Hradišti�v�jakém-
koli� oboru� věnují� nezištně� dětem� a� mladým� lidem� –�
máte�moje�srdce�a�podporu!

Volný� čas� a� sociální� oblast� jsou� tedy� témata,� která�
jsou� mi� nejbližší,� v� těsném� závěsu� za� nimi� vnímám� 
i� problematiku� hradišťských� sídlišť� a� jejich� mnohdy�
překotnou� proměnu,� konkrétně� sídliště� Východ,� kde�
žiji.�Jsem�velmi�rád,�že�díky�nadšencům,�kterých�stále�
přibývá,�má�naše�sídliště,�řekl�bych,�až�komunitní�ráz.�
Je� zde� spousta� lidí,� ochotných� podílet� se� na� věcech�
veřejných,�lidí,�jejichž�hlas�by�měl�být�slyšet�i�za�hrani-
cemi�facebookové�skupiny�Sídliště�Východ.

Motto: „Samo se to neudělá!“
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VOLEBNÍ�NOVINY

PhDr. Jiří Čoupek 
bývalý dlouholetý ředitel Státního okresního 
archivu Uherské Hradiště, historik

Kandidátní listina KDU-ČSL a nezávislé 
osobnosti nabízí do městského zastu-
pitelstva zkušené a vzdělané kandidáty, 
kteří jsou úspěšní nejen ve svých profe-
sích, ale znám je jako osoby s pevným 
morálním kreditem. Zdejší kandidátka 
sází také na mladé, kteří vedle zkušených 
lídrů mohou posunout město k tomu, aby 
se stalo příjemným domovem pro nové rodi-
ny žijící ve zdravém životním prostředí a pečující 
o uchování kulturních a společenských tradic města  
a jeho jednotlivých čtvrtí.

MgA. Radmila Mrázová 
učitelka Literárně-dramatického oboru ZUŠ

S radostí podporuji kandidátku KDU-ČSL před komunální-
mi volbami v září 2022. Oceňuji její otevřenost pro nové vize 
i odhodlání mladších kandidátů. Za velmi důležitou považu-
ji schopnost naslouchat si navzájem a hledat společná řešení  
každodenních problémů obyvatel Uherského Hradiště. Sama 
jsem se pozice zastupitelky z rodinných a zdravotních důvodů 
vzdala, velmi mi ale stále záleží na tom, kdo bude mít zásadní 
vliv na směřování našeho krásného města. Přeji si, aby to byli 
lidé, kteří nepovýší osobní zájmy nad ty veřejné a věnují službě 
městu nezištně svůj čas a schopnosti. Takových lidí znám nejvíc 
v řadách KDU-ČSL a prosím také Vás o jejich podporu.

Mgr. Gabriela Směřičková 
etnografka Slováckého muzea, vedoucí dětské-

ho folklorního souboru Hradišťánek

Principy KDU-ČSL, ale především práce 
lidí, kteří jejich uskutečnění prosazují, 
jsou mi dlouhodobě blízké. Důležité 
jsou na celorepublikové úrovni, ale ješ-
tě více v politice komunální, kde během 
nadcházejících čtyř let chtějí pracovat 

konkrétní lidé, jejichž dosavadní život  
a práce s tímto programem zcela korespon-

duje. Podpora mladých rodin, kvalitní vzdě-
lání dětí, zdravé životní prostředí, kulturnost, ale 

současně i ekonomická zdatnost a ochrana právního 
státu - to jsou hodnoty, které bychom měli podporovat. Je proto 

potřeba zvolit správné lidi, kteří se s těmito hodnotami ztotožňují 
a budou je ze všech sil naplňovat. Věřím kandidátům KDU-ČSL 
a nezávislým osobnostem, že díky jejich práci budeme v našem 
krásném městě dál spokojeně a bezpečně žít.

Další osobnosti, které nám vyjádřily podporu:

Josef Bazala 
senátor za obvod Uherské Hradiště

Ing. Jiří Jakeš 
ředitel Charity Uherské Hradiště

Ing. Kamil Psotka 
starosta Starého Města

Jeden křížek stačí…
Chcete-li co nejvíce přispět k našemu volebnímu výsledku, abychom měli v zastupitel-
stvu co nejpočetnější zastoupení, budeme Vám vděční, když podpoříte celou kandidátní 
listinu KDU-ČSL a nezávislých osobností jedním křížkem. 

Děkujeme, Vaši důvěru nezklameme.

/HradistejeboziRozhovory� s� kandidáty� a� další� aktuální�
informace�najdete�na�

Podporovatelé kandidátní listiny 
„KDU-ČSL a nezávislé osobnosti“

ke komunálním volbám  v Uherském Hradišti, které se budou konat 23. a 24. září 2022.

ZVEME VÁS


